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https://www.100test.com/kao_ti2020/645/2021_2022__E9_87_91_E

8_9E_8D_E8_8B_B1_E8_c92_645165.htm 这位动作影星

的Facebook主页发表状态说：“成龙活得好好的，他并没有

像某些网站上报道的那样突然心脏病发死亡。他身体很健康

，现在正在为下一部电影的拍摄做准备。” Jackie Chan wants

to set the record straight: Contrary to Internet rumors, he is, in fact,

not dead. 成龙大哥对于近日网上的流言要澄清：他还活着，

没死。 "Jackie is alive and well," reads a note on the action stars

Facebook page. "He did not suffer a heart attack and die, as was

reported on many social networking sites and in online news reports.

Jackie is fine and is busy preparing for the filming of his next movie." 

这位动作影星的Facebook主页发表状态说：“成龙活得好好

的，他并没有像某些网站上报道的那样突然心脏病发死亡。

他身体很健康，现在正在为下一部电影的拍摄做准备。”

Still not convinced? For those who require proof, Chan posted a

photo of himself dated March 29 on his Web site showing him

meeting with top Japanese officials. 还是心存怀疑?为了打消大家

的疑虑，成龙还在自己的网站上传了自己3月29号和日本高官

见面的照片。 The caption reads in part, "Jackie met with Yuji

Kumamaru, Consul-General of Japan in Hong Kong to discuss the

details of the Love Without Borders 3/11 Candlelight Gala, " which

will benefit the victims of the earthquake and tsunami in Japan. 他还

在照片下标注，“成龙与日本驻港总领事隈丸优次就“3.11爱

无国界烛光晚会”的细节会面商谈，此次募得款项将会捐给
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